



Bishop's Office – Bureau de l'Évêque  
30 Ste-Anne, Sudbury ON P3C 5E1  
Tel: (705) 674-2727 Fax/Télécopieur: (705) 674-9889  
[m.damphousse@ssmd.ca](mailto:m.damphousse@ssmd.ca)

---

**TO: All priests and Deacons**  
**From: Bishop's office**  
**DATE: March 19<sup>th</sup>, 2020**  
**RE: Death of Zita Tramontini**

**DESTINATAIRES: Aux prêtres et diacres**  
**EXPÉDITEUR: Bureau de l'évêque**  
**DATE : le 19 mars 2020**  
**OBJET : Décès de Zita Tramontini**

We are saddened to announce that Mrs. Zita Anita Tramontini, Msgr. David Tramontini's mother, died on March 18<sup>th</sup>, 2020 at the age of 94, at Eastholme, Powassan.

Avec regret, nous vous annonçons que Mme Zita Anita Tramontini, mère de Mgr David Tramontini, est décédée le 18 mars 2020 à l'âge de 94 ans, à Easthome, Powassan.

Cremation has already taken place. In order to contribute to the common public health effort to help stem the spread of COVID-19, a Mass of Christian burial will be held privately for the family. Interment will be held at Park Lawn Cemetery, Sudbury.

L'incinération a déjà eu lieu. Afin de contribuer à l'effort commun de santé publique pour aider à ralentir la propagation du COVID-19, une messe de funérailles aura lieu privément avec la famille seulement. L'inhumation aura lieu au cimetière Park Lawn, à Sudbury.

We offer our most sincere condolences to Msgr. Dave's family and friends. We assure them of our prayers and support.

Nous offrons nos plus sincères condoléances à la famille et aux amis de Mgr Dave. Nous les assurons de notre prière et de notre soutien.

*Eternal rest grant unto him, O Lord, and let perpetual light shine upon her.*

*Accorde-lui, Seigneur, le repos éternel et que brille à ses yeux la lumière sans déclin.*